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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Szocialista Esélyegyenlőség Nógrádban” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést

kívánok benyújtani Dr. Lamperth Mónika szociális és munkaügyi miniszter asszonyhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Nógrád Megye Onkormányzata 2004 májusától — központi támogatás segítségével — sikeresen

működtette a Nógrád Megyei Esélyegyenlőségi Koordinációs Iroda Salgótarjáni Esélyek

Házát 2007. június 30-ig .

2007. július 1-től két hónapon keresztül pedig, egyelőre központi támogatás nélkül volt

biztosítva a m űködés.

2007. szeptember elsejével a koordinációs iroda a minisztérium kiszámíthatatla n

finanszírozási gyakorlata, illetőleg az együttműködés hiánya miatt bezárták .

A Nógrád Megyei Esélyegyenl őségi Koordinációs Iroda a mögöttünk hagyott három évben

számtalan — a minisztérium által is elismert — sikeres programot és akciót bonyolított le ,

melynek keretében igyekeztek megteremteni a megyében élők számára a társadalmi

szemléletváltás, az esélyegyenl őség biztosítását, az arra rászorultak felzárkóztatásának

elősegítését .



Az Országos Esélyegyenl őségi Hálózaton belül a megyei Iroda további működésével

kapcsolatosan a közgyű lés 2007 . június 28-ai ülésén határozatában egyhangúlag fogadta el ,

hogy a továbbiakban is szükségesnek tartja az Iroda működtetését, ennek érdekében a

minisztériummal megkötött támogatási szerz ődés meghosszabbítását. Az együttműködési

szándék azonban egyoldalúra sikeredett .

Indoklás nélkül a minisztérium úgy döntött, hogy a Koordinációs Iroda további m űködéséve l

kapcsolatban nem a megyei önkormányzatot bízza meg a feladatok ellátásával .

Az üggyel összefüggésben a kérdéseim a következők :

1. Tekintettel arra, hogy a Nógrád Megyei Önkormányzat ellenzéki vezetés ű, politika i

motivációk húzódtak-e meg a döntés mögött ?

2. Ha esetleg szakmai döntés született, miért nem indokolták a döntés hátterét .

3. Mi az oka annak, hogy az önkormányzatunk által megel ő legezett 2,6 millió Ft-ot

három hónap elteltével sem képesek kiegyenlíteni ?

4. Kinek az érdekét szolgálta az Önök működtetéssel kapcsolatos döntése ?

Várom őszinte válaszát !

Budapest, 2007 . november 14 .

Fidesz
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